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Rada Imigrantów i Imigrantek 

 

Protokół z ósmego posiedzenia 

Rady Imigrantów i Imigrantek II kadencji 

w dniu 06 czerwca 2019 roku, Gdańsk 

 

Obecni: 
 

 Członkowie i Członkinie Rady: Raisa Korycka, Liliia Antoniuk, Susanna Izzetdinova, 
Nataliia Malyk, Julia Shavlovskaya, Aws Kinani, Oksana Szatogo, Majed Tinawi. 

 Joanna Krupadziorow – Inspektor ds. migracji i repatriacji, Wydział Rozwoju 
Społecznego, UMG. 

 
Nieobecni:  
 

 Członkowie i Członkinie Rady: Tatiana Gushchina, Valérian Collot, Khedi Alieva, 
Andreas Hetzer, Karel Dolinski, Natalia Kovalyshyna 

 
Program posiedzenia przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie VIII posiedzenia RIiI i przyjęcie porządku obrad. (2 min)  
2. Współpraca z Radą ds. Równego Traktowani – spotkanie z przedstawicielami 
3. Opinie Rady na temat „mafii kolejkowej” i nieuczciwych pośredników (Joann 

Krupadziorow) 
4. Regulamin prowadzenia fanpage’a  
5. Sprawy bieżące: (107 min) 
• Sprawozdanie dyżuru z dnia 23 maja • Sprawozdanie Udziału Rady w  Dniu 
Różnorodności w 100czni w dniu 19 maja.  
• Sprawozdanie z Dnia Europejskiego w firmie Bayer • Sprawozdanie ze spotkania z 
uczniami w szkole na temat praw kobiet i dzieci w dniu 16.05.  
• Sprawozdanie z "Nocne czytanie - pochwała Różnorodności".  
• Spotkanie Grupy Kultura (MII).  
• Omówienie spotkania z Panią Nadją Hirsch. 
• Wyniki ze spotkania w ECS z uczniami gdańskich szkół w ramach szkoły różnorodności. 
• Udział Członków i Członkiń Rady w  Święcie Wolności i Solidarności. 
• Współpraca z Martą Siciarek. 
• Organizacja wydarzenia w czerwcu. 
• Informacja od Joanny Krupadziorow 

6. Wolne wnioski i informacja. (10 min) 
7. Zamknięcie VIII posiedzenia RIiI. (1 min) 

 
Ad.1. Po powitaniu uczestników przez Awsa Kinani, rozpoczęto obrady. 
 
Ad.2. Aws Kinani przedstawił propozycję Anny Strzałkowskiej – reprezentantki Rady ds. 
Równego Traktowania, dotyczącą spotkania obu Rad w celu podzielenia się doświadczeniami 
oraz wypracowania pomysłów na współpracę. 
 
Ad.3. Opinia Rady dot. zagrożeń, które spotykają imigrantów i imigrantki w Pomorskim 
Urzędzie Wojewódzkim, czyli: mafii kolejkowej” i nieuczciwych pośredników, została 
przygotowana przez Karela Dolińskiego, we współpracy z Joanną Krupadziorow i wsparciem 
Centrum Wsparcia Imigrantów i Imigrantek (CWII). Opinia zostanie skonsultowana drogą  
e-mail-ową z Członkami i Członkiniami Rady, po czym zamieszczona na mediach 
społecznościowych i przesłana do instytucji wskazanych przez Radę. 
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Ad.4. Ustalono, że fanpage „Gdańska Rada Imigrantów” będzie prowadzony przez 
Współprzewodniczących Rady oraz Julię Shavlovską i Oksanę Szatogo. Na kolejnym 
posiedzeniu Rady zostanie wybrana „grupa opiekująca się fanpage’m Rady imigrantów  
i Imigrantek”. 
 
Ad. 5. Sprawy bieżące: 

 Podczas dyżuru w Świetlicy Krytyki Politycznej dnia 23 maja, Rada spotkała się  
z przedstawicielką grupy „Kultura”, działającej w ramach wdrażania Modelu 
Integracji imigrantów – Barbarą Ciach. Barbara zachęcała Radę do włączenia się  
w działania grupy. 

 W obchodach Dnia Różnorodności wzięły udział Susanna Izzetdinova i Natalia 
Kovalyshyna. Susanna przygotowywała jedzenie oraz prowadziła tańce tatarskie  
a Natalia – warsztatu haftu ukraińskiego. 

 Podczas Dnia Europejskiego w firmie Bayer obecni byli Aws Kinani i Andreas Hetzer, 
którzy opowiedzieli o Radzie i nawiązali stały kontakt w celu odbywania kolejnych 
spotkań. 

  W spotkaniu z uczniami w szkole, na temat praw kobiet i dzieci, uczestniczyła tylko 
Liliia Antoniu, która przedstawiła prezentację dot. tematu spotkania i odpowiadała 
na pytania dzieci. 

 W wydarzeniu "Nocne czytanie - pochwała Różnorodności" uczestniczył Karel Doliński, 
który opisał wydarzenie w oddzielnym e-mail-u przesłanym do Rady. 

 Żadna osoba z Rady nie uczestniczyła w Spotkaniu Grupy Kultura. 

 W spotkaniu z Panią Nadją Hirsch wzięli udział Liliia Antoniuk, Aws Kinani i Karel 
Doliński. Podczas spotkania Radę wspierała Marta Siciarek. Przedstawiciele Rady 
opowiedzieli o swojej działalności i wysłuchali informacji przekazanych przez 
Europosłankę. 

 Spotkanie z uczniami w ramach projektu „Szkoła Różnorodności” będzie 
współorganizowane przez Karela Dolińskiego i odbędzie się pod koniec czerwca. 

 Podczas Święta Wolności i Solidarności Członkowie i Członkinie Rady uczestniczyli w 
wielu różnych wydarzeniach. Liliia Antoniuk oficjalnie reprezentowała Radę podczas 
debaty organizowanej przez warszawską organizację „Nasz Wybór” na temat sytuacji 
cudzoziemców na rynku pracy. 

 Punkt spotkania dotyczący współpracy z Martą Siciarek nie został omówiony, 
ponieważ Aws Kinani – inicjator propozycji dot. ww. współpracy. musiał opuścić 
posiedzenie przed jego zakończeniem. 

 Punkt spotkania dotyczący organizacji wydarzenia w czerwcu nie został omówiony, 
ponieważ Aws Kinani – inicjator propozycji dot. ww. wydarzenia, musiał opuścić 
posiedzenie przed jego zakończeniem. 

 Joanna Krupadziorow przekazała następujące informacje: 
-  zaproszenie na piknik Galerii Miejskiej, podczas którego Katarzyna Kucz – 
Chmielecka chce spotkać się z Radą i zaproponować współpracę; 
-  informację dot. rozpoczęcia ewaluacji Modelu Integracji Imigrantów; 
- zaproszenie na debatę „Jak wykorzystać potencjał migracji zarobkowych”, 
organizowaną przez GUP; 
- zaangażowanie niektórych Członków i Członkiń Rady do uczestnictwa  
w Konwencie Marszałków Województw RP przez Martę Siciarek. 

 
Ad. 6  Raisa Korycka przekazała Radzie informacje na temat prowadzonych przez nią 
spacerów po Gdańsku w j. rosyjskim. 
 
Ad.7. Posiedzenie zakończyła Liliia Antoniuk. 
  
Na tym protokół zakończono. 
                                                                           
Protokół sporządziła Joanna Krupadziorow. 


